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Liten forretnings-åpning
KRAGERØ: Kalstad utvikling
kan bygge «kjøpesenter» på inn-
til 3000 kvadratmeter. 

NILS JUL LANDE
nils.jul.lande@ta.no  906 87 182 

Forutsetningen er at det skal drives
storhandel som ikke er i konflikt
med handel i sentrum.

Fylkesmannen i Telemark har tid-
ligere satt foten ned for et slikt for-
retningsbygg, som Statens repre-
sentant ser på som et kjøpsenter.
Det er dette avslaget Kalstad utvik-
ling har påklaget.

Rådmann Ole Magnus Stensrud
innstilte overfor kommunestyret at
klagen ikke skal tas til følge, og
viser blant annet til at søknaden er
i strid med Rikspolitiske retnings-
linjer for kjøpsenter, samt fylkes-
delsplan for senterstruktur i Tele-
mark.

Den borgerlige alliansen i Kra-
gerø kommunestyre setter imidler-
tid døra litt på gløtt hvis det ved
en søknad om nytt forretningsbygg
følger med inngått leiekontrakt om
hva som bygget skal brukes til. Det
vil si at politikerne på forhånd vil
vite hva det skal handles med.

Kalstad utvikling har tidligere
oppgitt at man har avtale med Bil-
tema. I kommunestyret ble det hev-
det at så ikke er tilfelle.

Reidar Skoglund (H) var opptatt
av at man får til noe på Kalstad,
men at dette ikke skal være i kon-
flikt med kommuneplanen.

- Vi trenger mer aktivitet som kan
føre til tilflytting.  Vi trenger akti-
vitet som kan demme opp for den
enorme handelslekkasjen fra Kra-
gerø, var Skoglund budskap. Det
ble et klart flertall for at det kan
gis tillatelse til nytt forretningsbygg,
men på svært strenge vilkår.

KRAGERØ: En aldri så liten
debatt om EUs postdirektiv i
Kragerø kommunestyre i går
kveld.

Paritet Rød Kragerø interpeller-
te om «postdirektivet», som par-
tiet går sterkt imot. Derfor
ønsket Helge Rykkja på vegne
av partiet, at kommunestyret
skulle slutte seg til protesten.

I interpellasjonen stilte han
spørsmål til ordføreren, om han
(ordføreren) ville støtte et for-

slag om at regjeringen skal
bruke reservasjonsretten?

Dette sa ordfører Kåre Preben
Hegland (H) nei til. Dermed var
debatten i gang, noe som førte
til at ordføreren åpnet for en
votering om spørsmålet.

Kommunestyrets flertall slut-
tet seg til slutt til første del av
Rødts forslag om at man i Norge
fortsatt over hele landet skal ha
samme porto for brevpost brev-
post, noe som er en viktig del av
norsk distriktspolitikk.
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Ønsker lik brevporto

Venstre

Tonje kjemper om
styreplass i Venstre

SKIEN: I dag starter
landsmøtet til Venstre
i Sarpsborg. Et lands-
møte der Lars Spon-
heim tar sitt endelige
farvel som politiker.
Og der Tonje Løwer
Gurholt fra Sil jan
kjemper om en plass i
partiets sentralstyre.

LARS LØKKEBØ
lars.lokkebo@ta.no  901 957 52

- Det blir jo et litt spesielt lands-
møte. Det er jo ingen tvil om at
det vil være et fokus på at Lars
Sponheim nå går av som partile-
der. Men jeg håper at det blir mer
fokus på at Trine Skei Grande
overtar som ny leder, sier Tonje
Løwer Gurholt.

Selv har hun gått av som leder i
Telemark Venstre og trappet ned
den politiske aktiviteten i Tele-
mark.

KJEMPER FOR EN PLASS
Men å gjøre en jobb for Venstre
sentralt har hun ikke mindre lyst
til. Hun er i dag varamedlem til
partiets sentralstyre og kjemper for
å beholde den plassen.

- Jeg er innstilt fra valgkomiteen,
så blir det opp til hva landsmøtet
velger å gjøre. Men jeg har veldig
lyst til å fortsette og vil sette det
høyt, sier hun.

- Jeg føler i alle fall selv at jeg
har noe å bidra med for partiet
sentralt selv om jeg har trappet
ned lokalt. Men jeg orker ikke
lenger være på alle arenaer samti-
dig.

Vararepresentant betyr ikke at
hun møter på alle møter i sentral-
styret.

- Men jeg er det siste året blitt
innkalt  f lere ganger,  det er
givende.

HAR EN UTFORDRING
Både valgresultatet i fjor og
dagens meningsmålinger viser at
Venstre sliter for tiden. I likhet

med de andre sentrumspartiene.
- Venstre er i en litt kinkig situa-

sjon. Begge fløyene til venstre og
høyre vokser. Hvis Venstre fortsatt
bare skal tenke sentrum så er vi i
en skvis. Det er krevende å bidra
til at sentrum igjen skal vokse. Det
avhenger ikke bare av oss, men
også av de andre sentrumsparti-
ene. Men fire prosent som vi har

nå er ikke noe som får jubelen i
taket, sier hun.

Når delegasjonen fra Telemark
Venstre inntar landsmøtet i dag så
gjør de det uten å ha egne forslag
eller uttalelser å kjempe for.

- Det er veldig mange forslag til
resolusjoner som er sendt inn
allerede. Det som blir viktig for oss
er å få lagt inn våre saker i de for-

slagene som skal behandles, sier
leder av Telemark Venstre, Torgeir
Fossli. - Det er mye samferdsel og
tog som ligger til behandling. Der
må vi gjøre en jobb. Vi må sikre at
vi får med våre prosjekter i resolu-
sjonene, dette betyr Eidangerpar-
sellen og sammenkobling av Vest-
foldbanen og Sørlandsbanen sier
Fossli.

- Det jeg er mest spent på når
landsmøtet starter er om energien
er der. For den trenger vi. Det blir
et litt spesielt landsmøte der Spon-
heim går av. Men det er ro om val-
gene og lite dramatikk. Det jeg tror
er viktig er å få energien på plass.
Det er litt over et år til neste valg.
Da er det viktig at vi får gutsen på
plass, sier Torgeir Fossli.

KJEMPER OM PLASS: Tonje Løwer Gurholt kjemper om en plass som vararepresentant til sentralstyret i Venstre. Partiet har landsmøte denne helga og star-
ter i dag. FOTO: OLE N. OLSEN


